
 
 
Številka: 900-1/2024/2 

Datum: 15. 2. 2024 

 

 

OSNUTEK ZAPISNIKA 2. SEJE SVETA STARŠEV - 2. REDNA 

 

 

Druga seja Sveta staršev je potekala v četrtek, 15. 2. 2024, ob 17.00 v  prostorih 

zbornice OŠ Predoslje Kranj. 

 

Prisotni: Barbara Krajnc, Kristina Erzetič, Gregor Jerše, Jasmina Žnidaršič, Nadja 

Vakaričič, Špela Bajec, Benjamin Korenjak, Nina Logar Poljanec, Boštjan Smukavec, 

Albina Ribič, Petra Torkar, Alenka Weisseisen, Tamara Trelc, Primož Bedrač, Urška 

Pelko, Rok Vodiškar, Eva Pajnič, Mateja Koprivec, ravnateljica Janja Sršen, Neža 

Zupančič Logar, Nina Razinger, pomočnica ravnateljice Katja Perčič Košir, poslovna 

sekretarka Valentina Panzalović. 

 

Opravičeno odsotni: Tea Ravnik, Medeja Sedlar, Darja Roblek, Dolenec Gregor, 

pomočnica ravnateljice vrtca Alenka Butara. 

 

Dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti seje. 

 

2. Potrditev dnevnega reda. 

 

3. Pregled realizacije sklepov pretekle seje z dne 26. 9. 2023. 

 

4. Pregled  in potrditev zapisnika pretekle seje. 

 

5. Beseda predstavnikom oddelkov. 

 

6. Predlogi, pobude, vprašanja.  

7. Razno (dopolnitev LDN, Šolski sklad,…). 

 

 

 



 
 
K 1. 

Ugotovili so, da je seja sklepčna (4 člani so bili opravičeno odsotni). 

 

 

K 2. 

Namestnica Sveta staršev ga. Trelc je predstavila dnevni red, ki je zapisan na vabilu. 

V nadaljevanju je sejo vodil predsednik Sveta staršev, g. Jerše. 

Dnevni red je bil soglasno potrjen. 

 

 

K 3.  

Ravnateljica je na kratko povzela sklepe pretekle seje. Povedala je, da je bil osnutek 

preteklega zapisnika objavljen na šolski spletni strani. Povzela je sklepe preteklih 

zapisnikov. 

 

K 4. 

Ravnateljica je člane Sveta staršev pozvala k potrditvi zapisnika pretekle redne seje. 

 

 

SKLEP 1: Člani Sveta staršev OŠ Predoslje Kranj so z dvigom rok soglasno 

potrdili zapisnik 1. redne seje Sveta staršev OŠ Predoslje Kranj z dne 26. 9. 

2023. 

 

K 5. 

Prisotni predstavniki Sveta staršev so poročali o poteku roditeljskih sestankov. 

 

Obravnavale so se naslednje teme:  

 

Predstavnica skupine Pikapolonice iz vrtca, ga. Zupančič Logar je izpostavila, da je 

otroke zelo navdušil obisk reševalnega vozila iz ZD Kranj. Predstavnica skupine Sovic 

iz vrtca, ga. Razinger, je povedala, da se otroci veselijo zaključnega izleta in da se 

bodo v aprilu odpravili na plavalni tečaj. 

 

Ravnateljica je povedala, da je šola za plavalni tečaj priskrbela 2 občinska kombija in 

bo tako prevoz za starše brezplačen. 

 

 

 

 



 
 
Potekala je razprava o prehrani. 

 

Predstavnica 7.c razreda, ga. Trelc je povedala, da so na roditeljskem sestanku govorili 

o prehrani. Otroci pogrešajo jedilnike s preteklega šolskega leta. Predlog otrok je bil, 

da bi posamezni razredi ponovno sodelovali pri sestavi jedilnikov.  

 

Predstavnica 7.b razreda, ga. Weisseisen je povedala, da učenci menijo, da se jedilnik 

ponavlja. Vedno ne dobijo dodatka (meso). Motijo jih namazi. Povedali so tudi, da če 

pridejo na kosilo v kasnejših urah, nekaterih jedi zmanjka. 

 

Ravnateljica je pojasnila, da se je organizatorka prehrane pri sestavljanju jedilnikov 

strogo držala postavljenih smernic prehranjevanja. Učencem je vedno na voljo dodaten 

kruh, tudi sadje, če za malico ne pojedo vsega. Da lačni niso nikoli. Dodatka ne dobijo 

takrat, ko je jedilnik takšen, da je določeno število kosov jedi za število otrok (npr. riba, 

zrezek). Lahko pa dobijo dodatek priloge, juhe. Pojasnila je tudi, da so se jedilniki 

naknadno popravljali, saj so ostajale velike količine določenih jedi, tako so npr. namazi 

na jedilniku manjkrat, saj so se v veliki meri metali stran. 

 

Starši so vprašali tudi glede odmora za malico. Nekateri otroci so povedali, da je 15 

minut zanje premalo, ker se selijo med razredi. 

Ravnateljica je pojasnila, da tudi, če zamenjajo vrsti red menjave razredov, ne bo 

sprememb. 

 

Razprava o učnih gradivih in papirnih akcijah 

 

Staršem je bilo na roditeljskih sestankih povedano, da so bile na dosedanjih papirnih 

akcijah slabe tonaže. Starši so predlagali, da bi šola naredila več reklame po lokalni 

skupnosti (plakati). 

 

Ravnateljica je odgovorila, da je cilj takšnih akcij tudi, da otroke navajamo na 

solidarnost. Da se lahko z odpadki/ločevanjem, da prislužiti denar. Da jih s to gesto 

šola vzgaja in bodri. Kot je bilo sprejeto na seji preteklega leta, se zbira denar od 

papirnih akcij za učence 5. in 9. razredov, ki odhajajo v poletno šolo v naravi in na 

končni izlet. Preostali zbran denar pa je namenjen nabavi novih učnih pripomočkov in 

razni opremi, kot je bila v letošnjem letu oprema senzornih kotičkov v šoli. 

 

Na tem mestu je bilo vprašanje predstavnikov višjih razredov, če bo pri pouku tehnike 

na voljo kakšno nov pripomoček - orodje, ker je trenutno tega zelo malo. 



 
 
Ravnateljica je odgovorila, da se bo glede orodja pozanimala pri učiteljici tehnike. 

Kakor je seznanjena, otroci nimajo na voljo samo ene vrste pripomočkov.  

 

Predstavnica 7. c razreda, ga. Trelc, je povedala, da je bilo na sestanku tudi omenjeno, 

da nekatere starše moti mesečni prispevek za kopije učnih gradiv (0,50 eur/mesec). 

Starši že na začetku šolskega leta plačajo delovne zvezke, ki niso poceni. Zmotilo jih 

je, da poleg kopij, ki jih plačajo, ostajajo nekateri delovni zvezki na pol izpolnjeni.  

Ravnateljica je pojasnila, da učitelji za učence pripravljajo veliko lastnih gradiv, raznih 

delovnih listov in je posledično število fotokopij na šoli izredno veliko. Takšna gradiva 

so kvalitetna in pri veliko predmetih nadomeščajo delovne zvezke, ki bi jih sicer starši 

morali kupiti in bi predstavljali bistveno višji strošek kot je mesečni prispevek 0.5 eur.  

 

Predstavnik 8.a razreda g. Bedrač je podal predlog shranjevanja učnega gradiva v 

spletne učilnice. Predlog je bil podan, ker se listi velikokrat založijo. Učenci bi lahko 

tako večkrat natisnili učno gradivo in vadili za teste. 

 

Debata v tej točki se je razvila na temo umetne inteligence. Ravnateljica je razložila, 

da so učitelji vključeni v 3- letni projekt Digitrajni učitelj. Vprašanje ga. Žnidaršič, 

predstavnice 3.a razreda je bilo, če ima šola že sprejeta pravila glede uporabe orodja 

GPT-ja.  

Ravnateljica je odgovorila, da ima šola v načrtu v času poletnih počitnic pripraviti 

pravilnik. 

 

Predlogi, pobude, vprašanja 

 

Predstavnik 9.a razreda, g. Vodiškar, je pohvalil predavanje na roditeljskem sestanku 

– vpis v srednje šole, svetovalne delavke ge. Saše Medved. Razredničarka je na 

roditeljskem sestanku tudi povedala, da so bili učenci zelo podjetni. S filmskim večerom 

in plesom so zbrali zajetno vsoto denarja. G. Vodiškar je pohvalil šolo, da spodbuja 

podjetnost učencev. Na koncu se je še posebej zahvalil ravnateljici in podravnateljici 

za uspešno vodenje šole. 

 

Predstavnica 9.c razreda, ga. Koprivec je dodala, da so poleg tem, ki so jih obravnavali 

že v drugih dveh 9. razredih prejeli informacijo, da bo verjetno za končni izlet izbran 

Gardaland. Druga izbira je piknik v bližnji okolici. Izpostavila je še, da so učenci nad 

plesnimi vajami navdušeni. 

 

Predstavnica 7.a razreda, ga. Torkar in predstavnica 6.b razreda, ga. Ribič sta 

povedali, da sta učiteljici opozorili starše glede opravičevanja odsotnosti. Zahvalili sta 



 
 
se vsem staršem, ki že prvi dan napišejo, da je otrok zbolel. Spomnili pa sta, da je 

potrebno po koncu bolezni, ko otrok že pride v šolo, obvestiti razredničarko, koliko dni 

(in katere dni točno) je bil otrok zaradi bolezni odsoten. 

 

Učiteljici sta starše seznanili, da bo v bližnji prihodnosti na dvorišču šole postavljena 

nova zobozdravstvena ordinacija, zaenkrat pa deluje v kletnih prostorih Zobne 

poliklinike v Kranju. Zobozdravnica vabi, naj se prijavijo na pregled. 

 

V 6.a razredu so na roditeljskem sestanku so govorili o zimskem taboru, ki bo letos na 

Voglu. Učiteljica je na sestanku izpostavila, da v primeru, da ne bo snega, obstaja 

možnost menjave z naravoslovnim taborom, ki ga imajo učenci v sedmem razredu. 

Staršem je bila podana tudi informacija, da lahko v šoli zaprosijo za subvencijo.  

 

Predstavnica 5.a razreda, ga. Logar Poljanec, je pohvalila delavnice učenja, ki jih je 

izvajala specialna pedagoginja ga. Piškur.  

 

Predstavnik 4.b razreda g. Korenjak, je povedal, da imajo učenci novo razredničarko 

go. Seljak, s katero so zadovoljni. Starši so na sestanku izpostavili, da na zadnjem 

športnem dnevu nobena ponujena dejavnost ni bila brezplačna.  

Ravnateljica je učiteljico ga. Seljak pohvalila. Predstavnikom je povedala, da je bila že 

na hospitaciji v razredu. Z učiteljico 4.a razreda dobro sodelujeta. 

Ravnateljica je odgovorila, da bo glede stroškov za športne dni prenesla informacije v 

kolektiv, da pa je bil kraj za izvedbo športnega dne, prav tako tudi dejavnosti, povezane 

s ceno, v zadnjem trenutku spremenjen, zaradi neugodnih snežnih razmer. 

 

Predstavnica 4.a razreda, ga. Špela Bajec, je povedala, da je učiteljica izpostavila, da 

imajo učenci veliko težav z branjem, prav tako pa tudi, koliko učencev ima že pametne 

telefone. Starši so pohvalili učiteljičino metodo, da se otrokom pojasni, zakaj se učijo, 

kako naj se učijo, kdaj so uspešni, kako napredujejo, kako se spopasti s pridobljeno 

slabo oceno, s težavami pri učenju.  

Ravnateljica je povedala, da ima specialna pedagoginja, ga. Piškur, delavnice branja 

in da vsi učitelji spodbujajo učence k branju. 

 

Predstavnica 3.b razreda, ga. Vakaričič, je povedala, da so starši spraševali glede 

zvezkov pri angleščini, zakaj je tako malo napisano. Med tem so že dobili pisni odgovor 

učiteljice, da se v prvih letih učijo skozi govor, igro, slike, pesmice.  

Ravnateljica je odgovor učiteljice potrdila. 

 



 
 
Predstavnica 1.a razreda, ga. Kranjc je povedala, da je bila pobuda s strani staršev, 

da se preveri garderobne omarice. Učenci namreč prihajajo z rekreativnih odmorov z 

umazanimi čevlji nazaj v šolo. 

Ravnateljica bo omenjeno posredovala učiteljicam razredne stopnje. 

 

K 7. 

Razno 

 

Ravnateljica je podala in odprla razpravo še o nekaj aktualnih informacijah. 

 

Povedala je, da šolski pevski zbor odhaja marca na pevsko tekmovanje v Bratislavo. 

Za zimske počitnice pa nekateri učenci odhajajo v London. 

Ravnateljica je predstavnike Sveta staršev je pozvala k glasovanju, da se v LDN šole 

23/24 dopiše nadstandardno dejavnost – pevsko tekmovanje v Bratislavi, ker le-ta prej 

še ni bila znana. 

 

SKLEP 3: Člani Sveta staršev OŠ Predoslje Kranj so z dvigom rok soglasno 

potrdili popravek LDN – ja 23/24 OŠ Predoslje Kranj. Doda se nadstandardna 

dejavnost – pevsko tekmovanje, v mesecu marcu, v Bratislavi. 

 

Izpostavila je, da je trenutno manj zbranih sredstev v Šolskem skladu kot lani. Na 

predstavnike staršev je apelirala, kaj bi lahko naredili drugače, da bi zbrali večjo vsoto 

denarja in tako lahko pomagali družinam, ki težko omogočijo svojim otrokom šole v 

naravi in druge že tako osnovne stvari. Povedala je, da se šola zaveda, da je veliko 

stisk v družinah in da trenutno pomagajo dvem družinam. Po razpravi so sprejeli 

naslednji sklep. 

 

SKLEP 4: Člani Sveta staršev OŠ Predoslje Kranj so z dvigom rok soglasno 

potrdili, da se strinjajo, da bi šola poslala prazno položnico staršem s QR kodo, 

z namenom nakazila sredstev za Šolski sklad. Plačilo je neobvezno. 

 

Kot drugo je povedala, da je zaradi premajhnega števila prijav tabor za nadarjene 

učence letos odpovedan. Odziv učencev tudi pri ostalih ponujenih dejavnostih ni tak, 

kot bi si želeli. Učitelji bi želeli, da starši spodbujajo otrokove talente.  

 

SKLEP 5: Člani Sveta staršev OŠ Predoslje Kranj so z dvigom rok soglasno 

potrdili, da se strinjajo, da se na roditeljske sestanke prenese problematika o 

nadarjenih učencih in se starše pozove, da spodbujajo otroke v tej smeri, da 

razvijajo svoje talente.  



 
 
 

Ravnateljica je podala še nekaj novosti v naslednjem šolskem letu. Angleščina bo v 1. 

razredu obvezni predmet, uvaja se nov razširjen program. Izpostavila je tudi, da bodo 

septembra primorani popraviti Pravila hišnega reda z razlogom, da bo mogoče v skladu 

z novim pravilnikom, v primeru suma na nevarne predmete, učencem pregledati šolsko 

torbo. 

 

 

Ravnateljica se je prisotnim zahvalila za udeležbo na 2. seji Sveta staršev. 

 

Sestanek se je zaključil ob 19.00. 

 

 

 

Zapisala:           Predsednik Sveta staršev: 

 

Valentina Panzalović               Gregor Jerše 

16. 2. 2024 

 


